
J e g y z ő k ö n y v

Készült Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 8. napján tartott 
közmeghallgatásáról és azt követő képviselő-testületi üléséről.

Jelen vannak: Fazekas Attila polgármester, Árki Gábor alpolgármester, Renner
Miklós és Sovány László Balázs képviselők, Koszorús Tímea 
jegyző, Lajos Márta jegyzőkönyvvezető, 7 fő helyi lakos

Igzoltan távol: Sümegi Viktória Katalin képviselő

Fazekas Attila polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az 5 fős 
képviselő-testületből 4 fő jelen van, így az ülés határozatképes és megnyitotta azt.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontot tárgyalják meg.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban kiadott napirendi pontot egyhangúlag 
elfogadta az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat:

1. Falugondnoki állás betöltése 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

2. Beszámoló Vázsnok Község Önkormányzata működéséről, egyebek, lakossági hozzászólások 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Na p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1. Falugondnoki állás betöltése
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy a jelenlegi falugondnok kérte munkaviszonya 
megszüntetését 2025. április 14. napjával, mert másik munkahelyre fog menni dolgozni. Ezért 
a képviselő-testület a falugondnoki munkakör betöltésére pályázatot írt ki, melyre a megadott 
határidőben egy pályázat érkezett. Az állás április 15. napjától betölthető.
A benyújtott pályázatról a falu lakosságának közmeghallgatáson történő véleménye kikérését 
követően dönt a testület. Bánfalvi Árpádné oroszlói lakos adta be pályázatát, ami megfelel a 
kiírásoknak.
Megkérte a pályázót mutatkozzon be ismertesse elképzeléseit.

Bánfalvi Árpádné elmondta, Oroszlón él családjával. Az előző testületben alpolgármester 
volt Oroszlón, kevés ideig a falugondnoki szolgálatot is kisegítette ott. Varrónő, kereskedő
boltvezető a szakmája, egy üzletben dolgozott utoljára, majd egy családi vállalkozásban. 
Szeretne emberek között lenni, velük foglalkozni, segíteni őket, ezért adta be pályázatát erre 
az állásra.
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Koszorús Tímea jcavző megkérdezte a pályázót, tisztában van-e a szociális ágazatban a 
falugondnoki bérrel.

Bánfalvi Ár nád né elmondta, hogy a pályázat benyújtása előtt beszélt a polgármesterrel, hogy 
mi lenne a feladata Vázsnokon, mennyi lenne a bérezése.

Kn.s/.orns Tímea jegyző elmondta, a falugondnoki pályázatot minimális feltételekkel írták ki, 
jogszabály alapján 8 általános iskolát végzettek már pályázhattak rá. A falugondnoknak 
vállalni kell, hogy kinevezésétől számított egy éven belül a falugondnoki tanfolyamot elvégzi. 
A falugondnokot közalkalmazotti besorolásban bérezik, garantált minimálbérre kell 
kiegészíteni a bért és ágazati pótlék tevődik hozzá. A képviselő-testület saját hatáskörben 
megteheti, hogy kicsit kiegészítse a bért. Sajnos így sem túl sok a bér, ezért ment el sok 
falugondnok más munkahelyre.
A falugondnoki állás pályázatok elbírálása előtt a testület kikérheti a lakosság véleményét, 
nem muszáj élni a véleménynyilvánítással, ez csak egy lehetőség, hogy a lakosság is 
megismerhesse a pályázót, mondják el véleményüket, ennek ismeretében dönt a testület az 
állás betöltéséről.

Fazekas Attila polgármester megkérdezte a lakosságot, hogy Bánfalvi Árpádné pályázó 
falugondnokká történő kinevezését támogatják-e.

A lakosság részéről minden megjelent támogatta a pályázót.

Fazekas Attila polgármester megköszönte Bánfalvi Árpádné pályázónak a 
közmeghallgatáson való bemutatkozását.
Elmondta a lakosságnak, hogy ennek ismeretében a testület most a közmeghallgatás után fog 
dönteni a falugondnoki állás betöltéséről.

2. Beszámoló Vázsnok Község Önkormányzata működéséről, egyebek, lakossági hozzászólások 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

írásos előterjesztés a 2025. évi költségvetés időarányos teljesítéséről szóló beszámoló a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, mivel ez egy soros éves közmeghallgatás is, amelyre pár 
hónappal ezelőtt ősszel került sor, szeretnék a falu lakosságát tájékoztatni az önkormányzat 
működését érintő kérdésekről, az önkormányzat által elfogadott 2025. évi költségvetésről. 
Röviden tájékoztatta a lakosságot a költségvetés fő irányszámairól.

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy decemberben füstöltáru csomagot osztottak 
minden család számára, terve az önkormányzatnak, hogy anyagi lehetőségéhez mérten a 
szociális keretből pénzt szeretnének adni egységesen, így minden család azt vásárol számára 
amire szüksége van.
A közfoglalkoztatással kapcsolatban elmondta, hogy most 3 fő dolgozik az önkormányzat 
foglalkoztatásában, ezt a falun észre lehet is venni. A faluban a beton árkot kimarkoltatták, a 
szélén lévő bokrokat, fákat kivágták, a fát szétosztották a rászorulók között.
Készült egy útfelújítás a Széchenyi utca és Mátyás király útja között, most teljesen járható lett 
ez az útszakasz.
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Szintén elkészült egy kisebb útfelújítás a Horváth Éva néni háza felé vezető úton.
Elkészült a szőlőhegyen a közvilágítás, 5 lámpa lett elhelyezve kereszteződésekben.
A temető rendbe tétele is elkészült, a falu elején a fák közti bozótot kivágják, megkezdődött 
ez a munka is, ott szeretnének egy kis pihenő parkot kialakítani.
A szőlőhegyen az utak melletti akácfák kivágása megtörtént, ezt a fát is konyhakészen 
szétosztották a lakosság között.
Folyamatban van a harang javítása, hamarosan készen lesz, újra fog szólni a faluban a harang. 
Az utcai csappal évek óta gond volt, egy akna lett kialakítva, vettek egy új csapot és várják a 
vízszolgáltatót, hogy rákössön. Ez a probléma remélhetőleg 10-15 évre megoldódik.
A közeljövő tervei között szerepel május 18-án egy termelői piac megszervezése a faluban, 
melyre már 33 termelő jelentkezett. Ezt szeretnék a későbbiekben is megszervezni.
Május 24-én a kultúros munkatárs szervezésében egy gyereknapot tartanak a faluban.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata, kiegészíteni valója az 
elmondottakkal kapcsolatban.

Molnár János helyi lakos elmondta, hogy a Templom utcához vezető járda rossz állapotban 
van, a járdalapok több helyen el vannak csúszva, vagy töröttek. El kellene érni valahogy, 
hogy ezen a járdán ne motorozzanak, ő szólt a helyi lakosnak, de nem szűnt meg ez a 
probléma. Van egy villanyoszlop az út mellett, ami meg van dőlve, ezzel is kellene kezdeni 
valamit.

Fazekas Attila polgármester elmondta, az EON felé bejelentették az oszlop problémáját, 
tudnak róla, ki kell várni amíg ideérkeznek és kijavítják.
A járdával kapcsolatban elmondta, ő többször vegyszerezi azt a részt, hogy jobban járható 
legyen. Az elcsúszott, töredezett járdalapokat meg lehet javítani, kicserélni, a közmunkások 
ezt a munkát el fogják végezni.
Tudnak sajnos a motorozásról, a faluban többek között ezért is még kettő kamerát fognak 
felszereltetni a meglévő négy mellé, így felvétel lesz róla, aki rongálja és bárki valami olyat 
tesz, hogy eltűnne a faluból valami feljelentést tehetnek ellene. A falu elején és a járda elején 
a kereszteződésben szeretnék a két kamerát még felszereltetni. A rendőrség is tud erről a 
kameráról, ez a rendszámot is leolvassa és nyoma lenne az elkövetőnek.

Mivel más észrevétel, javaslat nem volt, kérte, hogy az Önkormányzat működéséről, a 2025. 
évi költségvetés időarányos teljesítéséről szóló beszámolót fogadja el a képviselő-testület.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
20/2025. (IV.8.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
Vázsnok Község Önkormányzatának működéséről, a 2025 évi költségvetés 
időarányos teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester
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Mivel a lakosság részéről további közérdekű kérdés, észrevétel, javaslat nem merült fel 
Fazekas Attila polgármester megköszönte a lakosság megjelenését, a közmeghallgatást 
bezárta, ezután a testület nyílt ülésen folytatta a tanácskozást.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi ponton kívül 
tárgyalja meg a testület a

Megállapodás a Hegyháti Szociális Alapellátási Központtal támogató szolgálat és 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtás biztosítására 
Szociális célú tűzifa támogatás igénylése 
Görcsöny, 250 hrsz-ú ingatlan tulajdonba adása 
2024. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentés elfogadása 

napirendi pontokat.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata. Megkérdezte Bánfalvi Árpádné 
pályázót, hozzájárul-e a pályázat nyílt ülésen való tárgyalásához.

Bánfalvi Árpádné pályázó úgy nyilatkozott, hozzájárul pályázata nyílt ülésen való 
tárgyalásához.

Mivel több javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban kiadott és szóban kiegészített 
napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat:

3. Falugondnoki állás pályázatok elbírálása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

4. Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet módosítása 
Előadó: Fazekas Attila polgánnester, Koszorús Tímea jegyző

5. Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi zárszámadása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester, Koszorús Tímea jegyző

6. Sásdi Általános Művelődési Központ és Konyhák költségvetési szerv átszervezésének 
véleményezése
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

7. Megállapodás a Hegyháti Szociális Alapellátási Központtal támogató szolgálat és 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtás biztosítására
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

8. Szociális célú tűzifa támogatás igénylése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

9. Görcsöny, 250 hrsz-ú ingatlan tulajdonba adása 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

10. 2024. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentés elfogadása 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

3. Falugondnoki állás pályázatok elbírálása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Fazekas Attila polgármester javasolta a testületnek, hogy a lakosság véleményét is 
figyelembe véve, Bánfalvi Árpádné pályázatát fogadják el, őt nevezzék ki falugondnoknak 
2025. április 15. napjától.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata.

Mivel más javaslat nem volt, kérte, hogy aki javaslatával egyetért, az kézfelemeléssel 
szavazzon.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
21/2025. (1V.8.) KTH szánni 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete Bánfalvi Árpádné 
pályázót 2025. április 15. napjától falugondnoknak kinevezi.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

Bánfalvi Árpádné megköszönte támogatását a testületnek majd az ülésről távozott.

4. Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló rendelet 
módosítása
Előadó: Fazekas Attila polgármester, Koszorús Tímea jegyző

írásos előterjesztés Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendelet 
módosításáról a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Fazekas Attila polgármester felkérte Koszorús Tímea jegyzőt a napirendi pont 
előterjesztésére.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a képviselők az előterjesztést a 2024. évi 
költségvetési rendelet módosításáról megkapták, az abban foglaltakat megismerhették, 
áttanulmányozhatták. Részletesen ismertette a rendeletmódosítás tartalmát. Erre a rendelet 
módosításra az évközben történt pénzügyi átvezetések miatt van szükség.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy fogadják el Vázsnok Község Önkormányzata 
2024. évi költségvetési rendelet módosításának tervezetét.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.
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Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, kérte, hogy aki ezzel egyetért, az 
kézfelemeléssel szavazzon:

Vázsnok Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi rendeletet alkotta:

Vázsnok Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2025. (IV.10.) önkormányzati rendelete

Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló 
1/2024. (1.25.) önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

5. Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi zárszámadása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester, Koszorús Tímea jegyző

írásos előterjesztés Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Fazekas Attila polgármester felkérte Koszorús Tímea jegyzőt a napirendi pont 
előterjesztésére.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy a képviselők az előterjesztést a 2024. évi 
zárszámadásról szintén megkapták, az abban foglaltakat megismerhették,
áttanulmányozhatták. Részletesen ismertette a zárszámadás tartalmát.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy fogadják el Vázsnok Község Önkormányzata 
2024. évi zárszámadását.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, kérte, hogy aki ezzel egyetért, az 
kézfelemeléssel szavazzon:

Vázsnok Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi rendeletet alkotta:

Vázsnok Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2025. (IV.10.) önkormányzati rendelete

Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi zárszámadásáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)
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6. Sásdi Általános Művelődési Központ és Konyhák költségvetési szerv 
átszervezésének véleményezése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

írásos előterjesztés Sásd Város Polgármesterének levele a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Koszorus Tímea jegyző elmondta, hogy Sásd tartja fenn az óvodai ellátást, bölcsődei ellátást, 
közétkeztetést, közművelődést és könyvtári szolgáltatást biztosító Sásdi Általános Művelődési 
Központ és Konyhák nevű költségvetési szervet. A köznevelési törvény szerint, hogyha egy 
köznevelési intézményt át akarnak szervezni, akkor a költségvetési szerv vagyonkezelésében 
lévő ingatlan tulajdonos önkormányzatainak is joga van véleményezni ezt az átszervezést. 
Maga az átszervezés nem az óvodai ellátást, nem a köznevelési feladatellátást érinti, ennek 
ellenére mégis joga van az önkormányzatnak véleményét nyilvánítani. Arról van szó, hogy az 
eddigi közművelődési intézménytípus a Művelődési Központ az az egyik legszigorúbb és 
legtöbb feltételt kívánó intézménytípus, amelynek a háromezer fős város sem tud eleget tenni, 
úgyhogy eggyel egyszerűbb intézménytípusra váltana, a Művelődési Ház formára. Ezzel az 
jár, hogy ugyanannyi szolgáltatást biztosít ugyan a lakosság számára, de elegendő egy 
felsőfokú végzettségű szakembert alkalmazni az intézményben és nem kell kettő fő.
Kérte, hogy a testület fogadja el ezt az átszervezést.

Fazekas Attila polgármester javasolta a testületnek, hogy a jegyző asszony által 
előterjesztetteknek megfelelően fogadja el az ÁMK átszervezését.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata.

Mivel más javaslat nem volt, kérte, hogy aki javaslatával egyetért, az kézfelemeléssel 
szavazzon.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képvisclő-tcstülctcnek 
22/2025, (IV.8.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Sásdi Általános 
Művelődési Központ és Konyhák költségvetési szerv átszervezésével 
egyetért.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

7. Megállapodás a Hegyháti Szociális Alapellátási Központtal támogató szolgálat és 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtás biztosítására 
Előadó: Koszorus Tímea jegyző

írásos előterjesztés a feladat-ellátási szerződés tervezete a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.
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Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy megkereste a Sásd és Térsége Terület- és 
Humánfejlesztési Nonprofit Kft. amelyik fenntartja a jelzőrendszeres házi segítségnyújtást és 
támogató szolgáltatást itt a járásban azzal, hogy a soros ellenőrzésen a Kormányhivatal 
ügyintézője véleménye szerint feladat-ellátási megállapodással kellene rendelkezzen a civil 
szervezet, amely fenntartja ezt a szociális ellátást. Abban az esetben kell az 
önkormányzatoknak ellátási szerződést kötniük, ha kiszervezik a kötelező önkormányzati 
feladatellátást, például az étkeztetést vagy a házi segítségnyújtást, amelyek kötelező 
önkormányzati feladatok, ha ezt nem társuláson keresztül valósítják meg, lehetőségük van egy 
vállalkozásnak vagy civil szolgáltatónak kiajánlani, ekkor kell ellátási szerződést kötni. Ez 
alapján a Kormányhivatal előírta a jelzőrendszer és támogató szolgáltatás esetén is az ellátási 
szerződést, bár ezek nem kötelező önkormányzati feladatok, sőt még csak nem is 
önkormányzati feladatok, például a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás állami feladat. Ennek 
ellenére azt javasolja, kösse meg az önkormányzat a feladat-ellátási megállapodást. 
Tartalmilag semmi olyasmit nem vállal az önkormányzat, amely az többletteher lenne. Benne 
van ugyan a támogatási lehetőség, de az úgy. ahogy jelenleg is működik, külön eljárásban 
biztosított lehetőség. Semmilyen módon nem vállal kötelezettséget arra, hogy akár csak az a 
fajta támogatás, amit eddig megkaptak az a támogatás fennmarad a továbbiakban is. Amit ők 
vállalnak az a többlet, hogy ők ezen túl évente be fognak számolni minden év márciusában az 
elmúlt évi működésükről. Azt vállalják az önkormányzatok felé, hogy ezeket a 
szolgáltatásokat továbbra is biztosítják a településeken.
Kérte, hogy a testület kösse meg a feladat-ellátási szerződést a Kft-vel.

Fazekas Attila polgármester javasolta a testületnek, hogy a jegyző asszony által 
előterjesztetteknek megfelelően kössék meg a feladat-ellátási szerződést.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata.

Mivel más javaslat nem volt, kérte, hogy aki javaslatával egyetért, az kézfelemeléssel 
szavazzon.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
23/2025. qV.8.) K l ll szánni 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Sásd és 
Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft-vel kötött feladat
ellátási szerződést a támogató szolgálat és jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtás szociális alapszolgáltatásokra.
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

8. Szociális cclú tűzifa támogatás igénylése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

Szociális tűzifa igénylésének írásos előterjesztése a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.
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Koszorús Tímea jegyző elmondta, kiírásra került a helyi önkormányzatok szociális célú 
tűzifavásárláshoz kapcsolódó támogatásra a pályázat az 5000 fő alatti önkormányzatoknak. A 
testületnek arról kell döntést hoznia, hogy benyújtja-e pályázatát a maximális mennyiségre. 
Vázsnok maximálisan 12 m3 tűzifamennyiséget igényelhet és 30.480.-Ft önrészt kell vállalnia.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy az önkormányzat adjon be igényt a maximális 
mennyiségre.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más javaslata, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, kérte, hogy aki egyetért, az 
kézfeltartással szavazzon.

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
24/2025. (IV.8.1 KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot nyújt be a 
Települési Önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz 
kapcsolódó támogatására.
A képviselő-testület 12 köbméter kemény lombos tűzifa beszerzésére 
igényel támogatást.
Az önkormányzat a pályázati kiírás feltételei szerint a rászorulóknak 
térítésmentesen, ellenszolgáltatás nélkül biztosítja a tűzifát, melynek 
házhozszállítását saját költségvetéséből biztosítja, továbbá 30.480.- forint 
értékben a támogatáson felül önrészt vállal.
Az önrész összegét a képviselő-testület az önkormányzat költségvetésében 
tervezi.

Határidő: igénylés benyújtására 2025. április 30.
Felelős: Fazekas Attila polgármester

9. Görcsönv, 250 hrsz-ú ingatlan tulajdonba adása 
Előadó; Koszorús Tímea jegyző

írásos előterjesztés a tulajdoni lap a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, a mai nap érkezett egy megkeresés a Baranya-Víz Kft-től, 
amelyben értesítenek róla, hogy Görcsöny képviselő-testülete úgy döntött, hogy felajánlja az 
Államnak a víziközművét. Amikor átadták volna a vagyont, kiderült, hogy az ő 
szennyvíztelepük közel 300 önkormányzat tulajdonában van, akik annak idején a Baranya 
Megyei Vízmű Vállalattól vagyont kaptak. Korábban hasonlóan döntést kellett hozniuk az 
önkormányzatoknak a sásdi irodaház, majd a komlói lépcsősor ügyében is. Ez hasonló 
azokhoz, csak még rosszabb a helyzet, mert ez ténylegesen egy közmű, egy szennyvíztelep. 
Ezt akkor meg kellett volna, hogy kapja Görcsöny, amikor 1995-ben megszüntették a Vízmű 
Vállalatot. Most azt kérik, hogy az önkormányzat adja át a tulajdonrészét az Államnak 
ingyenesen. Vázsnoknak ebben 4/10000-ed része van.
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Kérte a testületet, hogy Vázsnok is mondjon le a Magyar Állam javára a tulajdoni 
részarányáról.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy a testület adja át térítésmentesen a 4/10.000 
tulajdoni hányadát a Magyar Állam javára.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele, hozzászólása.

Mivel más javaslat, észrevétel, hozzászólás nem volt, kérte, hogy aki ezzel egyetért, az 
kézfelemeléssel szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
25/2025. (IV.8.) KTH. számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete a görcsönyi 250 hrsz-ú, „kivett vízmű” 
megnevezésű, 666 m2 nagyságú ingatlanban fennálló 4/10.000 
tulajdonrészét térítésmentesen a Magyar Állam tulajdonába adja a 
víziközmű feladatok ellátása érdekében.
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vagyonátruházási 
szerződés aláírására.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

10. 2024. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentés elfogadása 
Előadó; Koszorús Tímea jegyző

2024. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, múlt év decemberi ülésén került elő a belső ellenőrzés 
kérdése, akkor fogadta el a képviselő-testület az ez évre szóló ellenőrzési tervet. Most az 
elmúlt évben a belső ellenőr által végzett tevékenységről, ellenőrzések eredményéről készült 
összefoglaló jelentést kellene elfogadni. Többféle típusú ellenőrzést folytatott a belső ellenőr, 
eredményét tekintve megfelelt vagy korlátozottan megfelelt osztályzatot kapott 
összességében.
Kérte a testületet, hogy fogadják el az ellenőrzési jelentést.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy a jegyző asszony előterjesztésének megfelelően 
fogadják el a 2024. évi összefoglaló belső ellenőrzési jelentést.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon.
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Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
26/2025. (IV.8.) KT1I. szánni 

határozata

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testül ete elfogadta a 2024. évi 
összefoglaló belső ellenőrzési jelentést.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, Fazekas Attila polgármester megköszönte a 
megjelenést és a testületi ülést bezárta.

Kmf.

Fazekas Attila 
polgármester

--------

Koszorús Tímea 
jegyző
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